
 
 

1 
 

Referat af ordinær generalforsamling i BNS 
Mandag den 24. februar 2025 kl. 19.00 i klubhuset 

 

Indhold 
 

1) Valg af dirigent og referent ........................................................................................................................ 2 

2) Bestyrelsens beretning for det forgangne år ............................................................................................. 2 

Formandens beretning 2024/25 v/ Boe Lundby Madsen .............................................................................. 2 

Fagudvalgets beretning ................................................................................................................................. 4 

Ungdomsudvalg v/Boe Lundby Madsen .................................................................................................... 4 

Seniorudvalg v/Søren Aagaard Christensen .............................................................................................. 4 

M+55 .............................................................................................................................................................. 4 

M+40 .............................................................................................................................................................. 5 

M+32 .............................................................................................................................................................. 5 

Senior damer ................................................................................................................................................. 5 

Sponsorudvalg ........................................................................................................................................... 6 

3) Forelæggelse af det reviderede regnskab for det forløbne år til godkendelse v/David Bruhn ................. 6 

4) Forelæggelse af bestyrelsens budgetforslag for 2025 ............................................................................... 7 

5) Fastsættelse af kontingent ......................................................................................................................... 8 

6) Behandling af indkomne forslag ................................................................................................................ 8 

7) Valg af formand ....................................................................................................................................... 10 

8) Valg af kasserer ........................................................................................................................................ 10 

9) Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer..................................................................................................... 10 

10) Valg af revisor og revisorsuppleant .................................................................................................... 10 

11) Evt. ...................................................................................................................................................... 10 

 

 

 

 

 

 



 
 

2 
 

 

 

 

 

Referat af ordinær generalforsamling i BNS 
Mandag den 24. februar 2025 kl. 19.00 i klubhuset 

 

Til generalforsamlingen var mødt 18 medlemmer 

1) Valg af dirigent og referent 
 

Steffan Petersen blev af bestyrelsen foreslået som dirigent og valgt. 

Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var rettidig indvarslet og beslutningsdygtig. 

 

Mia Nielsen blev foreslået som referent og valgt. 

 

2) Bestyrelsens beretning for det forgangne år 
 

Formandens beretning 2024/25 v/ Boe Lundby Madsen 
 

Økonomisk kommer vi ud af 2024 med et underskud på ca. 46.000 kr. I 2023 lavede vi også et 

underskud, dog kun på ca. 16.000 kr. Det er på ingen måde kritisk, da BNS er ganske solidt polstret 

økonomisk, men vi skal selvfølgelig ikke lave underskud hvert år. Så vi kommer ikke uden om, at 

økonomien skal have opmærksomhed i det kommende år. Kontingentet er blandt de allerlaveste i 

området, og jeg forestiller mig, at bestyrelsen kommer til at foreslå en justering på dette område til 

næste generalforsamling. 

Medlemstallet for 2024 lander på 260, en lille fremgang på 9 medlemmer i forhold til sidste år. 

Medlemmer kommer og går i en forening, så tallet 260 skal ikke forstås som, at vi har været 260 

medlemmer på samme tid, men som at der i alt har været 260 personer registreret som medlem i 

mindst 3 måneder i 2024. Et udtræk fra KlubOffice viser, at vi lige nu er 230 medlemmer (mod 219 

sidste år). Jeg kan se, at jeg sidste år skrev i min beretning, at vi nok skulle forvente at snakke om 

medlemstilbagegang, men det blev altså til en medlemsfremgang i stedet. 
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Igen i år er der afholdt BNS CUP, hvor vi landede på 61 tilmeldte hold. Det tal må helst ikke blive 

meget lavere, da der ellers bliver for få hold fordelt ud over de forskellige årgange og rækker. Vi 

udvidede spilletiden i kampene og lavede flere kampe til holdene, så alt i alt fik vi lavet et rigtig 

godt stævne alligevel. Vi blev også lidt udfordret på frivilligheden i forhold til oprydningen efter 

stævnet, hvor vi havde meget få personer tilbage. Det skal vi selvfølgelig forsøge at gøre bedre 

næste år. Men det er svært, når man er op imod musik i Mølleparken, private fødselsdage m.m. 

I år ligger BNS CUP den 16. august, så kan I allerede nu blokere kalenderen :) 

Fodboldskolen i uge 32 var igen en stor succes. Denne gang kom deltagerantallet op på 74 

deltagere, 2 mere end sidste år, og det slår lige præcis rekorden på 73 deltagere, som blev sat 

tilbage i 2015. Vi afholder selvfølgelig fodboldskole i BNS igen i år, og fodboldskoleleder Torben 

Nielsen er klar til at lave endnu en super oplevelse for børnene. 

Bierfesten blev som sædvanligt et tilløbsstykke, og i år blev der udsolgt. Overskuddet blev også 

rekordstort og bidrager med ca. 62.000 kr. på indtægtssiden i BNS’ klubkasse – og selvfølgelig 

tilsvarende hos Sundeved Rideklub. Det er et godt og stærkt samarbejde mellem de to foreninger, 

så tak til alle involverede i begge foreninger. 

I efterårsferien afholdte vi for første gang legeland i Hal 2 i samarbejde med Als Udlejning. Det gik 

rigtig godt med en fyldt hal og mange deltagere. Lidt senere på året afholdte Sundeved 

Gymnastikforening så også deres eget legeland. Det giver dog ingen mening for hverken SGF eller 

BNS at konkurrere mod hinanden, så derfor er vi blevet enige om at samarbejde omkring 

legelandet og dele indsatsen og overskuddet. Det er derfor ambitionen fremadrettet at afholde 

legeland i hhv. vinterferien og efterårsferien sammen med SGF, som vi netop lige har gjort her i 

vinterferien. 

De sidste rester af et pigefodboldhold smuldrede sidste år omkring sommerferien. Vores U11-piger 

var i foråret i et holdsamarbejde med Sønderborg Fremad, men lige før sommeren valgte Fremad 

at opsige samarbejdet. Dette efterlader os uden pigehold for tiden. Ambitionen er dog, at der skal 

startes nye pigehold op her i foråret. 

På herreseniorsiden har vi ikke haft hold siden efteråret 2022. Men vi håber at kunne starte et nyt 

seniorherrehold op til sommer, når mange spillere fra årgang 2008 kommer hjem fra efterskole. 

Der er holdt møde med dem, inden de tog på efterskole, og her i foråret skal vi så arbejde på at 

holde interessen i live hos dem og få lavet aftaler om efterårssæsonen, hvor de forhåbentlig kan 

tørne ud i serie 5 for BNS. 

Jeg håber, I vil bakke op om både det kommende pigehold og seniorherreholdet og opfordre dem, I 

kender, som det kunne være relevant for, til at prøve at være med hos os i BNS. 

Frivilligheden er en evig udfordring i alle foreninger, og BNS er ingen undtagelse. Det kniber som 

altid med at finde trænere, bestyrelses- og udvalgsmedlemmer. Alligevel lykkes det som oftest i 

sidste ende at finde en løsning, men det holder hårdt, og der er langt mellem snapsene, når man 

prikker en person på skulderen for at høre, om ikke de vil være med. Det kommer vi til at kæmpe 

videre med i bestyrelsen, og vi håber, I vil hjælpe med at finde personer, der kan bære denne 
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forening videre. Det er en løbende proces, som aldrig slutter, for der er hele tiden udskiftning 

enten på træner- eller lederposterne. 

Til slut en stor tak til alle, der er med til at gøre BNS til det, det er – en fodboldklub, hvor der er 

plads til alle, og hvor vi har det godt sammen. Alle indsatser tæller, både de store og små. Specielt 

en stor tak til trænerne, der uge efter uge gør en kæmpe indsats for de unge mennesker i vores lille 

samfund, og stor tak til alle de øvrige frivillige, som gør en indsats, der måske er knap så synlig, 

men absolut mindst lige så vigtig. 

 

Fagudvalgets beretning 

 

Ungdomsudvalg v/Boe Lundby Madsen 

 

Traditionen tro havde vi fælles opstart i april med Hjem-IS-bil og en masse børn, der fik prøvet 

fodbold af. Igen en god oplevelse. Det afholder vi igen i år den 24. april. 

DBU Fodboldskole i uge 32 havde rekordmange deltagere – 74 børn deltog. Vi afholder 

fodboldskole igen for 32. gang i uge 32, 2025. 

Vi forsøgte i 2024 at starte den nye årgang 2019/20 op i både Sottrup og Nybøl – og faktisk også i 

Blans. 

Vi fandt trænere i Sottrup og Nybøl, så i foråret havde vi både et Nybøl- og et Sottrup-hold. Det 

holdt dog hårdt i Nybøl, hvor opbakningen var begrænset, og til sommerferien valgte træneren at 

stoppe, så nu eksisterer holdet kun i Sottrup. 

U11-pigeholdet gik i opløsning i sommer, da holdsamarbejdet med Fremad blev opsagt. Der 

forsøges at starte nye pigeårgange op i det kommende forår. 

Alle børne- og ungdomshold trænede i 2024 om tirsdagen og torsdagen. Det giver en god 

atmosfære på stadion, når der er mange, der træner samtidig. Samtidig har klubhuset også været 

åbent, og der har været mulighed for at købe kaffe, is og snacks. Det giver ikke overskud, men 

bidrager til den gode oplevelse af liv på stadion. Vi vil fortsat holde fokus på, at der trænes de 

samme dage i ugen, og samtidig forsøge at gøre det attraktivt at være i og omkring klubhuset. 

 

 

Seniorudvalg v/Søren Aagaard Christensen 

 

M+55 

Vores grå guld klarer sig igen flot i turneringen. De ender på en flot 3. plads ud af 8 mulige, kun 

overgået af Midtals IF på en 2. plads og DGF Flensborg på en suveræn 1. plads med 60 point – 22 

point flere end BNS og en samlet målscore på hele 90-15. 
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Grunden til, at BNS ikke vinder puljen (for det ville de naturligvis have gjort), skyldes, at de har 

spillet med et turneringsforbehold fra DBU’s side, der siger, at de er blevet frataget retten til at 

blive puljevinder. Dette skyldes, at de har haft en spiller på under 55 år. 

M+40 

Vores veteraner sluttede sæsonen 2024 af med en 6. plads ud af 10 mulige. Med en udvidelse af 

puljen i forhold til sæsonen 2023, hvor den gik fra 6 hold til 10 hold, formoder jeg, at man er okay 

tilfreds med den placering. 

På grund af udvidelsen blev køreturene til udekampene dog en smule længere sidste år, hvor turen 

bl.a. gik til Aabenraa, Hjordkær og Løjt. 

 

M+32 

Efter en absolut godkendt 2023-sæson (den første som 11-mandshold), hvor det blev til en flot 3. 

plads ud af 9 mulige, var forventningerne til den kommende 2024-sæson da også større. 

Desværre blev de forventninger ikke indfriet. Holdet ender sæsonen på en skuffende 6. plads ud af 

9 mulige. 

Med flere nye spillere på holdet og en stor tro på at kunne præstere bedre end sæsonen før, var 

motivationen helt i top. Desværre mødte holdet undervejs mere modstand end forventet i forhold 

til sæsonen før og endte i flere tilfælde med at tabe knebent, sætte en fornuftig føring over styr 

eller begå flere uheldige individuelle fejl – typisk i de døende minutter. 

Oldboys deltog også i Landspokalen, men måtte se sig slået ud i første runde. Igen var skuffelsen til 

at tage at føle på. 

Indendørs spillede en lille fast skare med i Herresenior Liga 3. Her var holdet flere gange de unge 

knejte overlegne og sluttede på en 4. plads ud af 7 mulige. 

Også det famøse Oldboyscup i Hørup blev for andet år i træk med deltagelse af SammenHoldet. 

Her endte det med en puljesejr og avancement til 1/8-finalen, som desværre også blev 

endestationen. Efterfølgende var der traditionen tro planlagt hygge og socialt samvær. 

Senior damer 

Det lader til, at der langt om længe er kommet mere ro på bagsmækken med tilgangen af Jeroen 

som fast træner – og det er dejligt. 

Holdet afsluttede deres sæson på en flot 2. plads ud af 7 mulige, kun ét point fra nr. 1, Hjordkær. 

Som det gælder for alle hold, er der altid plads til flere! Senior damer er særligt interesserede i at 

få endnu flere spillere med – både for fodboldens skyld og for det sociale fællesskab. Interesserede 

kan tage kontakt til enten Jeroen eller Linda Mathiasen. 

Til sidst ser jeg som seniorudvalgsformand frem til arbejdet omkring det potentielle Serie 5-hold, 

som der arbejdes på i kulissen (som Boe også var inde på). Lad os håbe, at de unge mennesker 

husker, hvad de gav udtryk for, inden de tog afsted på efterskole. Spændende bliver det i hvert fald. 
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Sponsorudvalg  

 

Der er i øjeblikket ingen, der varetager posten i sponsorudvalget, efter Mads stoppede sidste år. 

Derfor er der desværre intet nyt at berette, hvilket giver sig til udtryk i årets regnskab. 

Dog blev der drøftet en manglende indsats på sponsorområdet, hvilket kræver øget fokus og energi 

i den kommende periode. Der blev lagt vægt på, at vi skal modernisere vores tilgang og tilbyde 

sponsorerne noget særligt for deres støtte. 

Kenneth fremhævede betydningen af sociale medier som et vigtigt redskab til at styrke vores 

sponsorarbejde og skabe større værdi for vores samarbejdspartnere. 

Som tidligere drøftet kom reklamesøjlen ved parkeringspladsen på banen igen. Placeringen er 

oplagt til perfekt blikfang, da alle passerer den for at tilgå banerne, hvilket giver optimal synlighed 

for vores sponsorer. 

Alle opfordres til at yde en indsats for at finde lokale sponsorer og dermed styrke klubbens 

økonomi. 

 

3) Forelæggelse af det reviderede regnskab for det forløbne år til 

godkendelse v/David Bruhn 
 

David fremlagde regnskabet ved hjælp af slides og oplyste, at vi afslutter 2024 med et underskud 

på 43.907,88 kr., sammenlignet med et underskud på 16.232,81 kr. i 2023. 

Under gennemgangen af regnskabet blev de væsentligste poster gennemgået, herunder 

baggrunden for årets større underskud. En af de faktorer, der har påvirket årets resultat, er en 

højere personaleudgift. Dog har denne investering i klubben også haft en positiv effekt, da 

stillingen har medført øget administration, sikret struktur i klubdriften og bidraget til at hente 

puljer og tilskud, som kommer klubben til gode. 

Stillingen handler primært om at aflaste bestyrelsen og varetage det administrative arbejde, 

herunder at sikre en smidig tværfaglig kontakt mellem kommune, trænere, bestyrelse og andre 

relevante aktører. Den indebærer en bred vifte af opgaver, såsom koordinering af kampledere, 

udbetaling af godtgørelser, fordeling af haltider, nøglehåndtering, opdatering af trænerskabe, 

tøjbestillinger, tilskuds- og fondsansøgninger, indhentning af børneattester samt referatskrivning. 

Derudover blev den manglende indsats på sponsorområdet samt gebyrer og bøder for udeblivelse 

eller udsættelse af kampe fremhævet som faktorer, der har påvirket økonomien negativt. For at 

imødegå dette skal der i det kommende år være øget fokus på at begrænse unødvendige udgifter. 

Eksempelvis kan annonceudgifter spares ved at synliggøre kommende generalforsamlinger på BNS’ 
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Facebookside i stedet for betalte annoncer. Samtidig skal der gives mere information til trænere 

om de bøder, der pålægges ved aflysning eller udsættelse af kampe, da de måske ikke er klar over 

konsekvenserne heraf. 

Ligeledes skal der lægges mere energi i at søge sponsorer, da dette kan være en væsentlig kilde til 

at styrke klubbens økonomi. Deltagerne opfordres til at sprede budskabet og undersøge mulige 

sponsorer i deres netværk, så vi i fællesskab kan styrke klubbens økonomiske grundlag. 

For at skabe en mere bæredygtig økonomi har bestyrelsen desuden besluttet at hæve kontingentet 

med 100 kr., hvilket fordeles over to omgange. Ved næste kontingentbetaling stiger beløbet med 

50 kr. for alle spillere, hvilket betyder en beskeden prisstigning til henholdsvis 350, 650 og 850 kr. 

årligt. 

Afslutningsvis pointerede David, at opstillingen af regnskabet på nogle poster kan virke misvisende, 

da visse poster har fået en ny placering, hvilket kan give anledning til forskelle i forhold til tidligere 

år. 

Revisor Martin Bruhn har revideret regnskabet. 

Regnskabet blev enstemmigt godkendt af generalforsamlingen. 

 

4) Forelæggelse af bestyrelsens budgetforslag for 2025 
 

Målet for det kommende år er et underskud på 12.000 kr., baseret på forventede indtægter på 

290.000 kr. og udgifter på 302.000 kr. Selvfølgelig ser vi helst et resultat på 0 eller et overskud, men 

dette er et konservativt mål, der tager højde for uforudsete udgifter. 

Generelt har BNS en fornuftig økonomi med en solid egenkapital, men vi skal naturligvis vende 

underskud til overskud og sikre et stabilt og fornuftigt driftsresultat. 

Der vil være et fortsat fokus på at nedbringe unødvendige udgifter, hvor det er muligt. Et af de 

primære indsatsområder bliver sponsorarbejdet, hvor der skal udvikles nye koncepter for at gøre 

sponsorater mere attraktive. Målet er at skabe værdi for sponsorerne, så de ser en fordel i at støtte 

klubben og samtidig opnå synlighed. 

Som tidligere nævnt vil kontingentet også stige, hvilket bidrager til en mere stabil økonomi. 

Budgettet blev godkendt af generalforsamlingen. 
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5) Fastsættelse af kontingent 
 

Bestyrelsen har besluttet at hæve kontingentet med 100 kr. for at sikre en mere stabil økonomi og 

dække stigende driftsomkostninger. Stigningen fordeles over to omgange, hvor kontingentet ved 

næste betaling hæves med 50 kr. for alle spillere. 

De nye kontingentsatser bliver dermed: 

 

• U1-U7: 350 kr. årligt 

• U8-U10: 650 kr. årligt 

• U11-U18 samt senior og ældre: 850 kr. årligt 

Stigningen er nødvendig for at fastholde et godt klubmiljø, sikre en stabil drift og fortsat udvikle 

BNS. Samtidig vil vi gerne understrege, at vi fortsat er en af områdets billigste klubber. Bestyrelsen 

vurderer, at den gradvise regulering er en rimelig løsning, der balancerer klubbens økonomiske 

behov med hensynet til medlemmerne. 

Dette blev enstemmigt vedtaget. 

 

6) Behandling af indkomne forslag 
 

Der var indkommet forslag: 

Kenneth Grantland:  

BNS mål for senior fodbold:  

Dette emne er allerede blevet drøftet under beretningen. Som nævnt er målet at genetablere et 

herreseniorhold til efteråret, når spillere fra årgang 2008 vender hjem fra efterskole. Der har 

allerede været dialog med spillerne inden deres efterskoleophold, og indsatsen i foråret vil være at 

fastholde interessen og planlægge opstarten til efterårssæsonen. 

 

Sammenhold i Klubben imellem hold ( fælles træning / arrangemter/ fællesspisning i klubhuset: 

Kenneth pointerede, at erfaringen viser, at børn ofte springer fra fodbolden, fordi de ikke kender 

hinanden på tværs af hold og årgange. Derfor kunne det være oplagt at afholde fællestræninger for 

flere årgange og generelt arrangere flere sociale aktiviteter for at styrke fællesskabet. 

Tiltag som fællestræning, fællesspisning i klubhuset og sociale arrangementer kan være med til at 

skabe bedre relationer mellem spillerne, øge trivslen og fastholde flere medlemmer i klubben. 

Bestyrelsen ser positivt på forslaget 
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Spillestilen - Opvarmning er lidt ens hver gang, så det let for spillere at komme i gang  når man 

skal have spiller med fra andre årgange: 

Kenneth foreslår at skabe en mere ensartet opvarmning på tværs af hold, så det bliver lettere for 

spillerne at komme i gang, især når de træner eller spiller sammen med spillere fra andre årgange. 

En mere ensartet opvarmningsstruktur kan skabe genkendelighed og tryghed for spillerne, 

samtidig med at det gør det lettere at integrere både nye spillere og dem, der træner på tværs af 

årgange. 

 

Forslag ’onsdags træning’ - åben for alle årgange - også for børnene fra skolen, for at se om vi 

ikke kan få dem til at spille i klubben (primært spille kampe) Nydam - Blans – og Nybøl skolen: 

Kenneth foreslår at opstarte en fællestræning for at styrke fællesskabet på tværs af årgange og give 

flere børn mulighed for at deltage i en uformel træning med fokus på spil og sammenhold. 

Der blev drøftet, om det vil være muligt at få en af klubbens nuværende trænere til at stå for 

træningen, eller om forældre eventuelt kan hjælpe til. Kenneth tilbød at tage opstarten på sine 

skuldre, og idéen er at skabe en træning, hvor alle kan deltage uanset alder og niveau. 

Alle børn kan deltage, også ikke-medlemmer. Initiativet kan derfor ikke blot skabe et positivt socialt 

miljø, men også fungere som en mulighed for nye børn til at prøve kræfter med fodbold i uformelle 

rammer. På sigt kan det potentielt føre til flere nye medlemmer i klubben. 

Målet er, at aktiviteten på sigt kan afholdes i alle tre byer – Blans, Nybøl og Sottrup – for at gøre 

det så tilgængeligt som muligt for flest mulige børn. 

På længere sigt kan fællestræningen måske udvikle sig til en aktivitet, hvor børnegruppen selv 

driver initiativet og skaber et naturligt fællesskab omkring både spil og andre lege. 

En fordel ved konceptet er, at børnene kan møde op uden nødvendigvis at være afhængige af, at 

forældrene skal køre eller deltage, hvilket kan gøre det lettere for flere at være med. 

 

Better Coaching sønderjyske: 

Kenneth foreslog at bruge Better Coaching Sønderjyske som et redskab i træningen for at give 

trænerne bedre muligheder for at planlægge og strukturere deres træningspas. 

Flere deltagere ved aftenens generalforsamling har forsøgt at logge ind på platformen uden held. 

For at sikre, at alle får den nødvendige adgang og forståelse for konceptet, blev det aftalt at tage 

punktet med på dagsordenen til næste trænerdag. 
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7) Valg af formand 
 

Boe Lundby Madsen – er ikke på valg og fortsætter derfor som formand. 

 

8) Valg af kasserer  

 
David Bruun er på valg, men ønsker ikke genvalg, og Mikkel Bruhn vælges som ny kasserer. 

 

9) Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer 
 

Brian Schrøder - er på valg – ønsker genvalg. Brian blev valgt 

Morten Schmidt - ikke på valg 

Søren Aagaard Christensen - ikke på valg  

Kristian Søe Andersen -  ikke på valg 

Fri plads - En bestyrelsespost er på valg, og bestyrelsen foreslår David Bruhn, som blev valgt. 

 

10) Valg af revisor og revisorsuppleant 
 

Bestyrelsen foreslår Martin Bruhn som revisor, og han bliver valgt. Bestyrelsen foreslår desuden at 

få mandat til at kunne vælge en revisorsuppleant, da ingen har meldt sig. 

 

11) Evt. 
 

Mikkel Bruhn foreslår, at det kunne være en god idé at tage et punkt på næste generalforsamling 

om at gennemgå og opdatere vedtægterne. 

Jens oplyser, at han, Mads og Morten endnu en gang vil stå for afholdelsen af årets bierfest. 

 

Slutteligt er BNS vært med vand/kaffe og en lækker pålægsplade fra bageren 

Referent/ Mia Nielsen 


